

## **Position Vacancy**

### **Student Research Assistant (12 h/week) – 01.10.-31.12.2022**

With about 170 governmental sport, health and education authorities, non-governmental sport organisations as well as scientific and educational organisations and institutions, the International Council of Sport Science and Physical Education (ICSSPE) encourages cooperation between scientists, policy-makers and practitioners. ICSSPE's mission is

- to integrate research to enhance physical activity and sport;
- to educate for improved quality of life and health for all people through physical activity and sport; and
- to promote policies for active lifestyles, human performance and good governance in physical activity and sport.

In pursuance of its mission and strategic goals ICSSPE abides by the principles of Inclusion, Reliability, Cooperation and Equality. The legal seat and the Executive Office of the organisation are inside the Olympic Park of Berlin, Germany.

### **To support the office team, ICSSPE is offering a position as a Student Research Assistant.**

#### **Job description**

- Help coordinate data collection for research projects;
- Assist in the planning and organisation of events;
- Support literature reviews of current multi-disciplinary projects;
- Support the development of ICSSPE's Archive;
- Workplace is at the Executive Office in Berlin.

#### **Salary**

The salary is based on the regulations of the public service for student assistants.

#### **Required qualifications and competences**

- Advanced Bachelor or Master student in Sport Science or related disciplines;
- Interest in current developments and discussions in sport, sport science, physical education and physical activity;
- Willing to work in an international environment;
- Excellent command of English and a good level of German would be a plus;
- Experience in working with Microsoft 365;
- Independent and careful to detail.

The position can be filled immediately after a successful application process.

**The application should contain**

- A cover letter;
- A CV;
- If applicable: evidence of expertise and experience such as degree certificates, references, etc.

and should be submitted in English or in German in **one PDF, not exceeding 5 MB.**

If the announcement has sparked your interest, please send your application by 23<sup>rd</sup> September 2022 to Pascal Camara: [pcamara@icsspe.org](mailto:pcamara@icsspe.org).

## **Stellenausschreibung**

### **Studentische Hilfskraft (12 h/Woche) – 01.10.-31.12.2022**

Mit rund 170 Forschungseinrichtungen, nichtstaatlichen Sportorganisationen und -behörden fördert der International Council of Sport Science and Physical Education (ICSSPE) e.V. die Zusammenarbeit zwischen Wissenschaft, Politik und Praxis. Die Aufgaben von ICSSPE sind:

- die Weiterentwicklung von körperlicher Aktivität und Sport zu fördern;
- Wissen und Kompetenzen für eine verbesserte Lebensqualität und Gesundheit durch körperliche Aktivität und Sport zu vermitteln;
- für Richtlinien zu werben, die einen aktiven Lebensstil, menschliche Leistung und gute Regierungsführung in körperlicher Aktivität und Sport fördern.

Inklusion, Verlässlichkeit, Zusammenarbeit, Rechenschaftspflicht, Transparenz und Gleichberechtigung sind zentrale Werte bei der Erfüllung aller Aufgaben. Die Geschäftsstelle der Organisation befindet sich im Olympiapark von Berlin.

### **Zur Unterstützung unseres Teams bieten wir eine Stelle als studentische Hilfskraft.**

#### **Aufgabengeschreibung**

- Mithilfe bei der Koordinierung der Datenerfassung für Forschungsprojekte
- Unterstützung bei der Planung und Organisation von Veranstaltungen
- Unterstützung in der Literaturrecherche laufender multidisziplinärer Projekte
- Unterstützung in der Entwicklung des ICSSPE Literaturarchivs
- Arbeitsort ist die Geschäftsstelle in Berlin

#### **Gehalt**

Das Gehalt richtet sich nach den Vorgaben des öffentlichen Dienstes für studentische Aushilfen.

#### **Ihr Profil**

- Fortgeschrittener Bachelor- oder Masterstudent oder -studentin der Sportwissenschaften oder verwandter Disziplinen
- Interesse an aktuellen Entwicklungen und Diskussionen in Sport, Sportwissenschaft, Sportunterricht und körperlicher Aktivität
- Bereitschaft, in einem internationalen Umfeld zu arbeiten
- Sehr gute Englischkenntnisse, gute Deutschkenntnisse wären von Vorteil
- Erfahrung in der Arbeit mit Microsoft 365
- Selbstständige und sorgfältige Arbeitsweise

Die Stelle kann nach erfolgreichem Bewerbungsprozess sofort besetzt werden.

**Die Bewerbung sollte**

- Ein Anschreiben
- Einen Lebenslauf
- Ggfs: Nachweise über Fachkenntnisse und Erfahrungen wie Abschlusszeugnisse, Referenzen etc.

beinhalten und in englischer oder deutscher Sprache in einem PDF eingereicht werden, nicht größer als 5 MB.

Sollte diese Ausschreibung Ihr Interesse geweckt haben, senden Sie bitte Ihre Bewerbungsunterlagen bis 23. September 2022 zu Pascal Camara: [pcamara@icsspe.org](mailto:pcamara@icsspe.org).